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Despite the fact that the United Kingdom is not under the discipline of the troika, its financial situation is 
precarious. Under the pretext of addressing its economic problems, the British government, dominated by 
the Conservative party, has taken the opportunity to deregulate labour law, especially the rules on unfair 
dimissal, which are already some of the least restrictive in the world. The situation of employees is going to 
get worse.
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Bien que le Royaume Uni ne se trouve pas subordonné à la pression de la discipline de la Troïka, sa situation 
financière demeure précaire. Prétextant de s’adresser aux problèmes économiques, l’administration britan-
nique largement conservatrice a saisi l’occasion de dérèglementer le droit du travail, et essentiellement les 
règles relatives au licenciement abusif (« unfair dismissal »), qui pourtant étaient déjà parmi les moins res-
trictives du monde. La situation du travailleur (« employee ») est ainsi en train de se dégrader.
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